
Zápis                                                                                                                                             

z jednání Rady Místní akční skupiny Svitava z. s. 23. února 2017 v zasedací 

místnosti Mze ČR (pracoviště SZIF Svitavy) 

Přítomní členové rady:  Vladimír Buchta, Zdeněk Kadlec, Mgr. Iva Kumhálová, Petr Havlíček, 

Jaroslav Drozdek 

Omluveni: Mgr. Marta Bauerová, Pavel Čížek 
Neomluveni: 0                                                                                                                                             
Ostatní přítomní: Eduard Jedlička, Petr Škoda, DiS., Stanislava Vaněčková, Ing. Petr Kovář                    
                                                                                                                                                                       

Jednání zahájil předseda spolku Vladimír Buchta v 13:30 hodin. Přivítal přítomné a nechal 

schválit program jednání uvedený na písemné pozvánce, kterou členové rady v minulém 

týdnu obdrželi. 

1. Zahájení a kontrola usnesení z poslední schůze Rady  
2. Volba místopředsedy Rady 
3. Aktuální informace o stavu SCLLD, přehled vypořádaných připomínek po II. kole VH 
4. Výsledky výběrového řízení na pozici projektového manažera 
5. Schválení přijetí nového zaměstnance MAS, stanovení výše platového výměru 
6. Členské záležitosti   
7. Informace o LeaderFESTu 2017 
8. Aktuální informace o projektu MAP 
9. Různé, diskuze 
10. Návrhy na schválení 
 
Ad 1)  
Předseda spolku provedl kontrolu usnesení z minulého zasedání Rady včetně podání 
informace o plnění jednotlivých úkolů, které vzešly z přijatých usnesení. 
 

USNESENÍ: 

1. Rada MAS bere na vědomí kontrolu usnesení z poslední schůze Rady 24. 11. 2016. 
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Ad 2)  
Proběhla volba místopředsedy Rady MAS. Na post místopředsedy byla navržena pouze 

jediná osoba a to paní Mgr. Iva Kumhálová. Všichni členové Rady souhlasili s tímto návrhem 

a následně jmenovanou zvolili za místopředsedkyni Rady MAS.  

USNESENÍ: 

2. Rada MAS zvolila Mgr. Ivu Kumhálovou místopředsedkyní Rady spolku MAS.  
 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

 

 



Ad 3)  
Vedoucí zaměstnanec pro SCLLD podává informace o stavu Strategie komunitně vedeného 

místního rozvoje Místní akční skupiny Svitava z. s. pro programové období 2014 – 2020. 

Kancelář MAS obdržela 3. 1. 2017 hodnotící posudek z jednotlivých ŘO včetně připomínek ke 

strategickým rámcům. U PRV byl výsledek hodnotícího posudku po II. kole věcného 

hodnocení „ANO“, u IROP a OP ZAM „Ano s výhradou“. Připomínky bylo nutné tedy 

vypořádat u IROP a OP ZAM ve lhůtě 20 pracovních dnů od obdržení hodnotícího posudku. 

Přítomným byly prezentovány veškeré úpravy SCCLD, které byly provedeny v rámci 

vypořádání připomínek. Pracovníci MAS všechny provedené opravy SCLLD konzultovali 

s pracovníky ŘO IROP a OP ZAM. Kancelář MAS zaslala 30. 1. 2017 prostřednictvím MS2014+ 

opravenou verzi SCLLD na MMR. Dne 16. 2. 2017 byla kanceláři MAS formou interní depeše 

zaslána informace o splnění podmínek hodnocení formálních náležitostí a přijatelnosti 

SCLLD. V současné době probíhá poslední kolo věcného hodnocení SCLLD u jednotlivých ŘO. 

O finálním výsledku hodnocení SCLLD budou všichni Radní informováni. 

USNESENÍ: 

3. Rada bere na vědomí aktuální informace o stavu SCLLD včetně vypořádání připomínek po 
II. kole VH. 
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Ad 4)  
Předseda spolku a vedoucí zaměstnanec pro SCLLD informovali přítomné a průběhu a 

výsledku Výběrového řízení na pozici projektového manažera MAS. Z průběhu Výběrového 

řízení byl vyhotoven zápis, který byl předán Radě a Výboru. Do výběrového řízení se přihlásili 

celkem 4 zájemci.  Výběrová komise se shodla, že nejvhodnějším kandidátem na obsazení 

pracovní pozice projektový manažer spolku je paní Mgr. Veronika Košťálová a to vzhledem 

k jejím dosavadním zkušenostem, které získala při spolupráci v několika MAS. Uchazečka 

vystudovala obor Regionální geografie zakončený červeným diplomem. Během studia se 

věnovala politikám Evropské unie a operačním programům. V minulosti spolupracovala 

s MAS Region Poodří, z.s., s MAS Skutečsko, Košumbersko a Chrastecko, z.s., ale také s naší 

MAS Svitavou na tvorbě strategie CLLD. 

Výběrová komise přijala následující usnesení: 
 
Usnesení: 

Výběrová komise doporučuje Výboru a Radě MAS Svitava uzavřít pracovní poměr s paní Mgr. 

Veronikou Košťálovou. 

USNESENÍ: 

4. Rada a Výbor MAS berou na vědomí výsledky výběrového řízení na pozici projektového 
manažera. 
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 



Ad 5)  
Na základě doporučení Výběrové komise Rada a Výbor MAS schvaluje uzavření pracovního 

poměru s paní Veronikou Košťálovou. Pracovní smlouvu a platový výměr zaměstnance 

vyhotoví kancelář MAS a následně ho předá předsedovi ke schválení a podpisu. 

USNESENÍ: 

5. Rada a Výbor MAS schvalují uzavření pracovněprávního poměru, na místo projektového 
manažera spolku MAS Svitava, s Veronikou Košťálovou a to na dobu určitou od 1. 3. 2017 do 
28. 2. 2018 s tří měsíční zkušební lhůtou.  
 
Rada a Výbor MAS schvalují platový výměr Veronice Košťálové, ve výši 22.000 Kč, 
s účinností od 1. 3. 2017. 
 

Hlasování: Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Ad 6)  
Dalším bodem jednání bylo ukončení členství v MAS paní BcA. Terezy Průškové, která se na 
další dobu stěhuje do zahraničí. Podnikatelka paní Lucie Musilová za Kamenné Horky 
projevila zájem vstoupit do členské základny MAS. Členská přihláška byla předána Radě a 
Výboru k projednání. Vedoucí pracovník pro SCLLD podává informaci o neuhrazených 
příspěvcích některých členů MAS za roky 2015 a 2016. 
 

USNESENÍ: 

6. a) Rada a Výbor MAS bere na vědomí ukončení členství na žádost paní BcA. Terezy 
Průškové. 
 
6. b) Rada a Výbor MAS schvalují přijetí paní Lucie Musilové do členské základy MAS s 
přiřazením do zájmové skupiny Rozvoj podnikání, doprava a turistický ruch a ukládají 
kanceláři MAS uvědomit o tom nového člena s požadavkem úhrady členského příspěvku na 
rok 2017.  
 
6. c) Rada a Výbor MAS bere na vědomí informaci o nezaplacených členských příspěvcích za 
rok 2015 a rok 2016 a ukládá kanceláři MAS zaslat všem členům, u kterých je evidován dluh, 
vyzývací dopis k úhradě členských příspěvků. 
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Ad 7)  
Předseda MAS hovoří o akci LeaderFEST, která se letos uskuteční v Pardubickém kraji, 

v Hlinsku, 31. 5. – 1. 6. 2017. Na této akci bude probíhat řada workshopů a seminářů 

zaměřených především na rozvoj venkova. Kancelář MAS nabízí místním drobným 

podnikatelům možnost zúčastnit jednodenního jarmarku (areál hlineckého Betlému), který 

bude součástí LeaderFESTu. Naše MAS se bude na této akce organizačně a pořadatelsky 

podílet. 

 

 



USNESENÍ: 

7. Rada MAS bere na vědomí informace o LeaderFESTu 2017 a souhlasí s pořadatelskou 
výpomocí při konání této akce. 
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Ad 8)  
Manažerka Vaněčková podala informace o průběhu realizace projektu Místního akčního 

plánu vzdělávání.  

USNESENÍ: 

8. Rada MAS bere na vědomí informace o průběhu realizace projektu MAP.  
 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Ad 9)  
Různé: 
Předseda podal informace o volební VH KS MS Pardubického kraje, která se konala dne 9. 2. 
2017 v Hlinsku. Novou předsedkyní KS MAS Pk byla zvolena paní Kovářová (MAS Holicko) a 
místopředsedy pan Vomáčka (MAS Litomyšlsko) a paní Martinů (MAS Poličsko). Eduard 
Jedlička byl zvolen do revizní komise KS MAS Pk. 
 
Na závěr byla řešena problematika interních směrnic, které musí mít MAS zpracované pro 
jednotlivé OP. Interní směrnice budou sloužit ke správnému nastavení řízení a plánování 
výzev, hodnocení, výběru a monitoringu projektů. Součástí těchto interních směrnic jsou 
také preferenční kritéria, podle kterých se budou projekty hodnotit. Interní směrnice budou 
projednány ve vybraných zájmových skupinách MAS a s odborníky působících v oblasti PRV, 
IROP A OP ZAM. 
 
 
Předseda ukončil jednání Rady v 15:00 hodin. 

 

 

Zapsal: Petr Škoda, DiS., 24. 2. 2017 

 

Ověřil: Vladimír Buchta, 24. 2. 2017        

 


